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Vragen 

Sinds 1954 wordt in Naarden bij evenementen gebruik gemaakt van een mobiele muziektent, destijds gebouwd 
door de firma Spijkstaal. De tent wordt o.a. gebruikt tijdens de Sinterklaasintocht, Koningsdag, Open 
monumentendag en Vestingzondagen. Naar verluid wil de gemeente van de tent af i.v.m. de 
onderhoudskosten en de opslagruimte die de tent in beslag neemt. GDP heeft daarom de volgende vragen:  

 

1. Is de gemeente thans eigenaar van de muziektent?  

Antwoord: 

Ja de gemeente is eigenaar.  

 

2. Klopt het dat de muziektent tot op heden wordt opgeslagen in de gemeentewerf in Naarden?  

Antwoord: 

Ja dat klopt. 

 

3. Klopt het dat de gemeente van de tent af wil i.v.m. onderhoudskosten en een gebrek aan opslagruimte? 
En/of zijn er andere redenen om de muziektent in de ban te doen?  

Antwoord: 

De kosten voor bezit en gebruik van de muziektent zijn hoog. Naast onderhoudskosten en opslagruimte, 
vraagt het opzetten en afbreken van de tent 24 manuur per keer (de muziektent wordt  3 tot 4 keer per jaar 
gebruikt). De afweging of de maatschappelijke en historische meerwaarde van de muziektent opweegt 
tegen de kosten zal meegenomen worden in de uitwerking van de economische visie in 2018.  

 

4. Voldoet de muziektent aan de huidige eisen die aan een podiumwagen worden gesteld?  

Antwoord: 

De tent is verouderd, zwaar om op te zetten en daardoor minder  geschikt voor professioneel gebruik als 
podium. 

 

5. Hoe kijkt het college aan tegen de historische waarde van de muziektent voor de kern Naarden?  

Antwoord: 

Het college neemt deze  afweging  mee in de uitwerking van de economische visie.  Bij de uitwerking wordt 
zo nodig gekeken of er in Gooise Meren een andere partij is die het beheer en onderhoud van de muziektent  
over kan en wil nemen. 

 

 



6. In hoeverre is Stichting Burgerzin, organisator van de meeste evenementen waar de tent voor wordt 
gebruikt, betrokken geweest bij dit (veronderstelde) besluit?  

Antwoord: 

Nvt want besluitvormingstraject moet nog starten. De economische visie wordt uitgewerkt in een 
uitvoeringsprogramma. Daarbij wordt per onderdeel bepaald welke vorm en kring van participatie gewenst 
is.  

  

Deze vragen worden mede ingediend namens Herman de Hollander van het CDA.  


